
Zápisnica č. 4/2019 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 10.09.2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1.  Otvorenie 

2.  Určenie  zapisovateľa  a overovateľov   zápisnice 

3.  Kontrola uznesení 

4.  Schválenie VZN obce Ivachnová č. 1/2019 o určení výšky príspevku na    

činnosť školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Ivachnová 

5.  Informácia o prebiehajúcich akciách v obci    

6.  Rôzne 

7.  Diskusia 

8.  Návrh uznesení 

9.  Ukončenie 

 

 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných a oboznámil s programom Zasadnutia 

OZ. Navrhol doplniť program o bod : Schválenie úpravy rozpočtu 

Doplnený program:  

1.  Otvorenie 

2.  Určenie  zapisovateľa  a overovateľov   zápisnice 

3.  Kontrola uznesení 

4.  Schválenie úpravy rozpočtu 

5.  Schválenie VZN obce Ivachnová č. 1/2019 o určení výšky príspevku na     

činnosť školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Ivachnová 

6.  Informácia o prebiehajúcich akciách v obci    

7.  Rôzne 

8.  Diskusia 

9.  Návrh uznesení 

10.  Ukončenie 

 

Dal hlasovať za program. 

Prebehlo hlasovanie 

Za 3 poslanci:  A. Baďová, P. Huntošová, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

Neprítomní: E. Kohár, Ing. M. Krakovský 

 



K bodu 2/ 

Určenie zapisovateľa – I. Cibuľová 

Prebehlo hlasovanie 

Za 3 poslanci:  A. Baďová, P. Huntošová, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

Neprítomní: E. Kohár, Ing. M. Krakovský 

Určenie overovateľov zápisnice – A. Baďová, P. Huntošová 

Prebehlo hlasovanie 

Za 3 poslanci:  A. Baďová, P. Huntošová, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

Neprítomní: E. Kohár, Ing. M. Krakovský 

  

K bodu 3/ 

Kontrola uznesení 

Starosta informoval, že na cesty ku cintorínu a na Chodníčky sú pripravené geometrické 

plány. 

 

K bodu 4/ 

Schválenie úpravy rozpočtu 

Pracovníčka obce Ivachnová prečítala návrh na navýšenie rozpočtu. 

Navýšenie rozpočtu: 

Príjmová časť o :  príjem z hodov                    3 785,- € 

                              zo ŠR ( kanalizácia)           35 250,- € 

                              z EÚ (kanalizácia)            105 750,- € 

                           _______________________________ 

                              spolu :                               144 785,- € 

Výdavková časť o :  výdaje hody                     3 365,- € 

                                    reprezentačné                    420,-€     

                              ______________________________ 

                                   spolu:                                3 785,-€ 



Prebehlo hlasovanie 

Za 3 poslanci:  A. Baďová, P. Huntošová, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

Neprítomní: E. Kohár, Ing. M. Krakovský 

 

K bodu 5 / 

Schválenie VZN obce Ivachnová č. 1/2019 o určení výšky príspevku na činnosť 

školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Ivachnová 

Pracovníčka obce I. Cibuľová informovala o zmene príspevku so sociálneho fondu na 

stavovanie zamestnancov z 0,20 € na 0,40 €. Príspevok na stravovanie, ktorý uhrádza 

zamestnanec je 0,93 €. 

Prebehlo hlasovanie 

Za 3 poslanci:  A. Baďová, P. Huntošová, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

Neprítomní: E. Kohár, Ing. M. Krakovský 

 

K bodu 6 / 

Informácia o prebiehajúcich akciách v  obci 

Starosta obce informoval o nasledovných akciách v obci 

- položil sa betónový povrch na športové ihrisko vedľa kultúrneho domu 

- podáva sa projekt Modernizácia športového ihriska pri KD, kde budeme žiadať 

finančné prostriedky na vybudovanie mantinelov 

- Správa ciest ŽSK financovala asfaltovanie cesty od rod. domu č. 107 po cestu č. 18 

- v lokalite Chodníčky sa kladie dlažba na chodník ( spravené je 80% ) 

- z Úradu vlády SR  sme dostali dotáciu 3000 € na nákup športovej výbavy ( workout 

zariadenia, ktoré sa umiestnia v parku Rybník) 

- v kuchyni MŠ sa kládla nové dlažba a obklad, menili sa elektrické zásuvky , maľovalo 

sa 

- v MŠ sa maľovala chodba 

 

K bodu 7 / 

Rôzne 

P. Huntošová  - spýtala sa či sa budú renovovať kultúrny dom 

Starosta – v októbri by sa mohli dať vyrobiť nové plastové dvere ( vnútorné) a vymaľovať 



Mgr. T. Kubačka – navrhuje osadiť dopravné značenie ( STOP ) pri RD ž 107  

Starosta dal hlasovať o osadení dopravného značenia pri RD č. 107, podľa dopravného 

značenia spracovaného dopravným inžinierom. 

 

Prebehlo hlasovanie 

Za 3 poslanci:  A. Baďová, P. Huntošová, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

Neprítomní: E. Kohár, Ing. M. Krakovský 

 

Mgr. T. Kubačka – upozornil na zhoršený stav mosta, navrhuje vybudovať jeho zastrešenie. 

Starosta – statik neodporučil zastrešenie mosta z dôvodu preťaženia. 

Starosta -  p. Gmiter odporučil osadiť dopravnú značku o dodržiavaní vzdialeností aut na 

moste. 

 

Mgr. T. Kubačka 

  - navrhuje dať značku prednostnej jazdy z opačnej strany – z. L.Teplej 

  - navrhuje dať vypracovať odborné stanovisko statika na stav mosta a pokúsiť sa získať    

    financie zo  štátu na jeho opravu. 

 

 

K bodu 8 /    

Diskusia 

A.Baďová  - informovala sa kedy sa dokončí obnova chodníka pre ceste č. 18 

Starosta  - má už dohodnutého živnostníka. Dlažba sa bude postupne prekladať, malo by sa 

to dokončiť do konca roka. 

 

 

K bodu 9 / 

Návrh uznesení 

Pracovníčka obce I. Cibuľová predniesla návrh uznesení. 



K bodu 10 / 

Starosta obce ukončil zasadnutie OZ a poďakoval prítomným za účasť. 

 

Čas ukončenia: 18:50 hod.  

Zapísala Ivana Cibuľová   

 

                                                

                                                                                                Vladimír Guoth        

                                                                                                 starosta obce 

 

Overovatelia:  

Alžbeta Baďová 

Patrícia Huntošová 

                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


